
Referat af Bestyrelsesmøde d. 23. Juli 2020 hos Mimi. 

 

Tilstede: Mimi, Steen, Shirley og Eva 

 

Vedr mail fra Jon vedr. Vand gennem døren i nr. 37  , Eva skriver mail til Jon om at det ikke skal anmeldes 

til forsikringen, da selvrisikoen er stor, og spørger om han har evt. Navn og telefon nr. På beboer. Når vi 

har det vil Eva kontakte Mester Jakob så han kan give et tilbud på udbedring. Vedr. Nr 25 beder Eva Jon 

tage ud og besigtige. 

 

Vedr. Rep. Af dørtelefoner nu rekvirerer Steen snarest en ny udbyder til at finde fejlen, og finder ud af 

reelt hvor mange dørtelefoner der ikke virker i nr. 43. 

 

Vedr. Ventilation tilbud er endnu ikke kommet for mere udluftning, Steen rykker samt indhenter et tilbud 

fra anden udbyder, så der kan sammenlignes. 

Eva sender mail til Rene om at han ikke må gå på loftet og genstarte ventilationen ved  høje temperaturer, 

da de kan blive ødelagt. 

 

Vedr. Ny affaldsordning vi fremlægger et forslag til generalforsamlingen. 

 

Grundejerforening mail fra HTK, om at Gårdhaverne og KAB er under vores grundejerforening iflg. HTK og 

tinglysning.dk, der er stadig usikkerhed om Kommunen vil give tilladelse til adskillelse.Steen har sendt 

mail til Vibo, men de afventer deres jurist. 

 

Gelænder ved nedgang til kælderen, Shirley indhenter tilbyd, fra dem der har lavet vores halvtag ved 

indgangsdøre. 

http://tinglysning.dk/

